
Protokół Nr 39/2022 

z posiedzenia XXXIX Sesji Rady Gminy Obryte 

w dniu 29 grudzień 2022 roku 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 10:01 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII posiedzenia Sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 

rok w gminie Obryte. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pułtuskiego 

w2023 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

1) przedstawienie projektu uchwały w sprawie WPF Gminy Obryte, 

2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

4) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie WPF Gminy Obryte. 

10. Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 2023. 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

4) dyskusja nad projektem budżetu, 

5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Obryte. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Obrytem. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

na 2023 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Obryte 

na 2023 rok. 

16. Przyjęcie stanowiska w sprawie petycji Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki 

i Piece. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie obrad. 
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Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XXXIX Sesji Rady Gminy dokonał Pan Krzysztof Oleksa – Przewodniczący 

Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu. Następnie Przewodniczący 

Rady Gminy stwierdził prawomocność. Na stan 15 radnych obecnych jest 13, co stanowi 

quorum do podejmowania decyzji i uchwał. Listy obecności radnych, sołtysów oraz osób 

zaproszonych stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

P. Przew. RG – porządek obrad macie Państwo przed sobą, czy są jakieś zmiany do porządku 

obrad. 

P. Wójt – proszę o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu po punkcie 6: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetu Gminy Obryte, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego.  

Godz. 10:02 – na posiedzenie Sesji Rady Gminy przybył radny Dariusz Seroka. 

P. Przew. RG - przegłosujemy porządek obrad ze zmianą. 

Imienny wykaz głosowania radnych w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą głosowało 14 radnych (100% obecnych). 

P. Przew. RG – porządek obrad ze zmianą został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII posiedzenia Sesji. 

P. Przew. RG - protokół z XXXVIII posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu przed 

posiedzeniem. Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 

Imienny wykaz głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z XXXVIII posiedzenia Sesji głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

P. Przew. RG – stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

P. Przew. RG udzielił głosu P. Wójtowi. 

P. Wójt - Szanowni Państwo od ostatniej sesji, tj. od dnia 29 listopada 2022 r. do dnia 

dzisiejszego zrealizowano: 

W ramach projektu grantowego „Cyfrowa Gmina” została wykonana modernizacja 

serwerowni urzędu, w ramach której przeprowadzono audyt cyberbezpieczeństwa, zakupiono 
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nowy serwer wraz z zasilaniem awaryjnym i urządzenie do archiwizacji danych, wymieniono 

5  komputerów oraz rozbudowano zabezpieczenia urzędu w zakresie cyberbezpieczeństwa. 

Łączny koszt projektu w kwocie 143.450,00 zł został w całości pokryty ze środków 

z przyznanego grantu.  

Wszystkie inwestycje oraz zadania realizowane w ramach funduszu sołeckiego zaplanowane 

w budżecie na ten rok zostały wykonane. Były one szczegółowo omawiane na posiedzeniach 

Sesji Rady Gminy w czerwcu oraz listopadzie b.r. 

W ramach działalności administracyjno – biurowej: 

1. W dniach 5 i 6 grudnia 2022 r. odwiedziłem razem z Gminnym Świętym Mikołajem 

wszystkie szkoły. Mali mieszkańcy gminy Obryte witali nas z wielką radością. Święty 

Mikołaj obdarował każde dziecko słodkim upominkiem. 

2. Od 7 grudnia prowadzimy dystrybucję węgla w preferencyjnej cenie w ramach 

rządowego programu. Mieszkańcy, którzy w terminie do 25 listopada złożyli 

odpowiedni wniosek, mogą nabyć węgiel w cenie 1.900,00 zł za tonę. Limit wynosi 1,5 

tony na gospodarstwo domowe. Do tej pory do mieszkańców trafiło około 200 ton 

węgla. 

3. Po dwuletniej przerwie spowodowanej covid-19 w dniu 18 grudnia 2022 r. w Publicznej 

Szkole Podstawowej w Obrytem odbyło się spotkanie wigilijne dla osób starszych 

i samotnych z terenu gminy Obryte, zorganizowane przez Ośrodek pomocy Społecznej 

w Obrytem. 

Serdecznie dziękuję Pani Dyrektor oraz pracownikom Zespołu Placówek Oświatowych 

w Obrytem za oprawę uroczystości oraz przygotowanie potraw wigilijnych, a młodzieży 

za piękny występ artystyczny. 

4. W dniu 20 grudnia 2022 r. Gminna Biblioteka Publiczna w Obrytem zorganizowała 

Gminny Konkurs Kolęd i Pastorałek. Cieszył się on dużym zainteresowaniem wśród 

dzieci i młodzieży. Wzięło w nim udział 23 uczestników. Zwycięzców wyłoniono wśród 

czterech grup wiekowych. 

Celem konkursu było: 

• Prezentacja umiejętności wokalnych młodych wykonawców; 

• Kultywowanie tradycji regionalnej; 

• Rozwijanie wrażliwości i kultury muzycznej oraz promowanie aktywności twórczej 

wśród dzieci i młodzieży. 
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W ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych: 

W omawianym okresie wykonywaliśmy prace związane z odśnieżaniem oraz posypywaniem 

dróg gminnych piaskiem i solą. 

Dane statystyczne gminy Obryte na dzień 27.12.2022 r. : 

- Łączna liczba zameldowanych – 4647 osób, w tym 2267 kobiet i 2380 mężczyzn, 

- Liczba osób zameldowanych na pobyt stały – 4620, 

- Liczba osób zameldowanych na pobyt czasowy – 27, 

- Liczba zameldowanych cudzoziemców - 5 

- Liczba urodzeń – 39 (dziewczynek – 20, chłopców – 19) 

- Liczba zgonów – 88 (kobiet - 43, mężczyzn – 45) 

- Liczba zawartych małżeństw – 27 

Dziękuję za uwagę. 

Uwag ani pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

P. Przew. RG – projekty były omawiane na wczorajszym wspólnym posiedzeniu komisji. Czy są 

jeszcze jakieś pytania bądź uwagi. 

P. Skarbnik – jeśli chodzi o zmiany, to od dnia wczorajszego nie ma żadnych zmian. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIX/248/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte została podjęta. 
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Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Skarbnik - odczytała uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIX/249/2022 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

została podjęta. 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków budżetu Gminy Obryte, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Skarbnik – uchwała związana jest z realizacją zadania, o którym wspominał już pan wójt 

w swoim wystąpieniu. Dotyczy sprzedaży węgla gospodarstwom domowym po preferencyjnej 

cenie. Faktura za węgiel od podmiotu, od którego gmina kupuje węgiel w cenie 1.500,00 zł 

będzie dopiero po nowym roku. Żeby zapłacić ją ze środków, które w tym roku otrzymaliśmy 

od wpłat mieszkańców musimy podjąć uchwałę w sprawie wydatków niewygasających w roku 

2022. Kwota tych wydatków w planie finansowym wynosi 375.700,00 zł. Obejmuje ona zakup 

węgla w cenie nie wyższej niż 1.500,00 zł brutto za tonę oraz koszty odbioru, transportu, 

rozładowania, przechowywania, ważenia i wydawania tego węgla mieszkańcom gminy. 

Realizacje zadania zaplanowano do dnia 30 kwietnia 2023 roku. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
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Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych).  

Uchwała Nr XXXIX/250/2022 w sprawie wydatków budżetu Gminy Obryte, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego została podjęta. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok 

w gminie Obryte. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Demczyńska – Kędel – GPPiRPA oraz PN był omawiany w dniu wczorajszym. Jest on 

kontynuacją programu z minionych lat. Został on opracowany zgodnie z obligatoryjnymi 

zadaniami oraz potrzebami występującymi na terenie gminy Obryte. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych).  

Uchwała Nr XXXIX/251/2022 w sprawie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2023 rok w gminie Obryte została podjęta. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pułtuskiego 

w 2023 r. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Wójt – pismem z dnia 11 października 2022 roku powiat pułtuski zwrócił się o udzielenie 

pomocy finansowej w kwocie 27.871,20 zł, z przeznaczeniem na dofinasowanie przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego na terenie gminy Obryte na liniach komunikacyjnych Pułtusk – Pułtusk 
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przez Obryte, Gródek Rządowy, Zambski Kościelne, Bartodzieje oraz Pułtusk – Pułtusk przez 

Obryte, Bartodzieje, Golądkowo, Lipniki, Psary. Dzienny limit kilometrów na w/w trasach 

wynosi 221,200 km. Szczegółowe warunki udzielania pomocy finansowej zostaną określone w 

umowie zawartej pomiędzy gminą Obryte, a Powiatem Pułtuskim. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie.  

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych) 

Uchwała Nr XXXIX/252/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Pułtuskiego w 2023 r. została podjęta. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

1) przedstawienie projektu uchwały w sprawie WPF Gminy Obryte, 

2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

4) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie WPF Gminy Obryte. 

1) przedstawienie projektu uchwały w sprawie WPF Gminy Obryte, 

P. Przew. RG – proszę o przedstawienie projektu uchwały Panią Skarbnik. 

P. Skarbnik - odczytała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte.  

2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 

P. Przew. RG - proszę Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu uchwały. 

P. Smyk – opinia Komisji Rewizyjnej jest pozytywna. 

P. Jaskulski – opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

oraz Bezpieczeństwa Publicznego jest pozytywna. 

P. Falba – opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jest pozytywna. 
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P. Król – opinia Komisji Budżetowo-Gospodarczej, Rolnictwa i Planowania Przestrzennego jest 

pozytywna. 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę Nr 3.h./334/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 grudnia 2022 roku w sprawie wydania opinii 

o przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte projekcie uchwały o wieloletniej prognozie 

finansowej, która stanowi załącznik do protokołu.  

4) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie WPF Gminy Obryte. 

P. Przew. RG – przystępujemy do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXXIX/253/2022 Rady Gminy Obryte w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte została podjęta. 

Ad. 11.  Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na rok 2023. 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

4) dyskusja nad projektem budżetu, 

5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej.  

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

P. Przew. RG poprosił Panią Skarbnik o odczytanie projektu uchwały budżetowej na 2023 rok. 

P. Skarbnik - odczytała projekt uchwały budżetowej Gminy Obryte na rok 2023. 

2) przedstawienie opinii komisji oraz wniosków radnych, 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o opinie w sprawie projektu uchwały. 

P. Smyk – projekt budżetu gminy Obryte na 2023 rok został przygotowany przez Wójta Gminy 

i przedłożony Radzie Gminy Obryte. 

Komisja Rewizyjna szczegółowo przeanalizowała zaprezentowane w projekcie dochody 

i wydatki budżetu na 2023 rok, wydając pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu gminy 

Obryte na 2023 rok. 
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P. Jaskulski - projekt budżetu gminy Obryte na 2023 rok został przygotowany przez Wójta 

Gminy i przedłożony Radzie Gminy Obryte. 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Bezpieczeństwa 

Publicznego szczegółowo przeanalizowała zaprezentowane w projekcie dochody i wydatki 

budżetu na 2023 rok, wydając pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu gminy Obryte 

na 2023 r. 

P. Falba – projekt budżetu gminy Obryte na rok 2023 został przygotowany przez Wójta Gminy 

i przedłożony Radzie Gminy Obryte. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji szczegółowo przeanalizowała zaprezentowane w projekcie 

dochody i wydatki budżetu na 2023 rok, wydając pozytywną opinię w sprawie projektu 

budżetu gminy Obryte na 2023 rok. 

P. Król – projekt budżetu gminy Obryte na rok 2023 został przygotowany przez Wójta Gminy i 

przedłożony Radzie Gminy Obryte. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza, Rolnictwa i Planowania Przestrzennego szczegółowo 

przeanalizowała zaprezentowane w projekcie dochody i wydatki budżetu na 2023 rok 

oraz opinie poszczególnych komisji Rady Gminy Obryte w sprawie projektu budżetu na 2023 

rok. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza, Rolnictwa i Planowania Przestrzennego wydała pozytywną 

opinię w sprawie projektu budżetu gminy Obryte na 2023 rok. 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

P. Przew. RG poprosił Panią Wiceprzewodniczącą Rady Gminy o odczytanie opinii RIO 

w Warszawie. 

P. Wiceprzew. RG - odczytała uchwałę Nr 3.c./337/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 grudnia 2022 r. w sprawie wydania opini 

o przedłożonym przez Wójta Gminy Obryte projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok 

oraz możliwości sfinansowania deficytu. 

4) dyskusja nad projektem budżetu, 

P. Przew. RG – otwieram dyskusję, czy są jakieś pytania. 

P. Mroczkowski – mam pytanie do pana mecenasa, za chwilę będziemy głosować całość 

uchwały budżetowej na 2023 rok. Jeśli całość, tzn., że i każdy błąd zawarty w uchwale 

budżetowej. Moja wątpliwość dotyczy podpunktu d w punkcie 5, w którym zawarta jest cena 
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zboża w wysokości 59,00 zł za dt. Ponad miesiąc temu większością rady podjęto uchwałę, w 

której ustalono cenę zboża w wysokości 57,00 zł za dt. Która z tych uchwał jest w takim razie 

tą właściwą. 

P. Skarbnik – jeśli chodzi o podatek rolny, to nie zmieniałam planu dochodów. Uzasadnienie 

do uchwały budżetowej jest poprawione na kwotę 57,00 zł, czyli zgodnie z tym jaką uchwałę 

podjęła rada gminy. Projekt był sporządzany na dzień 15 listopada, czyli przed podjęciem 

uchwały. Pierwotna propozycja wynosiła 59,00 zł, natomiast w uzasadnieniu została przyjęta 

kwota 57,00 zł. 

P. Mroczkowski – jeszcze raz pytanie do pana mecenasa, czy radni nie powinni otrzymać 

aneksu do uchwały budżetowej w tym punkcie. Zgodzilibyśmy się na to, jednak czy nie 

powinniśmy otrzymać poprawki. Teraz wychodzi paradoks, ponieważ zagłosujemy stawkę 

59,00 zł, a wcześniej była już podjęta uchwała z inną stawką, która z nich będzie ważniejsza. 

P. Prus – mecenas – Szanowni Państwo Radni tutaj nie ma żadnej nieścisłości 

czy niepoprawności. Tamten projekt był sporządzany na dzień 15 listopada, kiedy stawka 

za podatek rolny obowiązywała w takiej wysokości, w jakiej została wskazana w uzasadnieniu. 

W związku ze zmianą tej stawki w treści uchwały nic się nie zmieniło, pozostała taka sama. 

Zmieniło się jedynie uzasadnienie, które należałoby zaktualizować. Państwo jako rada gminy 

głosujecie projekt uchwały, a nie uzasadnienie, ponieważ nie ma ono charakteru wiążącego. 

Stanowi jedynie przyczynę podjęcia danego rozstrzygnięcia. 

P. Mroczkowski – rozumiem, że to był projekt, ale według mnie projekt jest dotąd projektem, 

dopóki go nie przegłosujemy. Za chwilę będziemy głosować i on nie wyjdzie jako projekt, 

a uchwała budżetowa na 2023 rok. Rozumiem, że to było wcześniej robione niż podjęliśmy 

uchwałę. Zmierzam do tego, że powinniśmy otrzymać aneks. 

P. Prus – muszą państwo rozgraniczać treść uchwały i to co głosujecie, czyli to co jest 

obowiązujące i wiążące. Uzasadnienie nie wiąże, głosujecie treść projektu budżetu, który 

się nie zmienił z tego co pani skarbnik mówi. Nie ma żadnej różnicy pomiędzy tym projektem, 

który państwo otrzymali, a tym co głosujecie dzisiaj, oprócz tego uzasadnienia. Gdyby 

uzasadnienie trzeba było zaktualizować, to pewnie pani skarbnik by zaktualizowała. Zmiana 

tego uzasadnienia nie miałaby wpływu na treść uchwały, którą państwo dzisiaj przyjmujecie. 

Treść została w niezmienionej formie. 

P. Przew. RG – wielkość podatku przegłosowaliśmy na sesji listopadowej i ona się nie zmienia, 

wynosi 57,00 zł za dt. 
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P. Mroczkowski – głosujemy nad uchwałą, w której jeden z punktów mówi o kwocie 59,00 zł. 

Wiem, że pan mecenas się szkolił ileś lat, żeby wybrnąć z tej sytuacji. Mam nieścisłość i mam 

prawo się pytać, odpowiedzi jednak nie uzyskałem. Każdy radny powinien otrzymać kawałek 

kartki mówiący, że ten punkt został już przegłosowany w poprzedniej uchwale. 

P. Przew. RG – zapytam Panią Skarbnik, czy ta kwota, która jest tu zawarta ma wpływ na wynik 

budżetu. 

P. Skarbnik – nie ma wpływu na wynik budżetu ani na dochody. Jak wiemy plan dochodów jest 

planem rocznym. Są to dane zmienne, dlatego nie robiłam tutaj poprawek co do stawki, 

ponieważ jest to kwota rzędu 15.000,00 zł, rzutująca na projekt budżetu. Będzie to 

dostosowane w trakcie roku, prawdopodobnie w końcówce roku, kiedy będzie widać właściwą 

realizację planu. Przyjęty jest podatek w kwocie 57,00 zł za 1 dt, ponieważ taką uchwałę 

podjęła rada gminy i jest to dla nas wiążące. 

P. Falba – mam pytanie do Pana Wójta, przegłosowaliśmy na jednej sesji kupno budynku 

po dawnym banku spółdzielczym. W budżecie nie ma na to zaplanowanych środków, 

ile wynosiłaby kwota zakupu tego budynku. 

P. Wójt – na ostatniej sesji omawiałem kupno tego banku. Jeszcze nic się nie wyjaśniło, bank 

nie ma księgi wieczystej, potwierdzającej, że to jest ich grunt. Przeznaczona jest na to kwota 

300.000,00 zł. Jak wszystko się wyjaśni, to w każdej chwili takie środki się znajdą i je 

wprowadzimy. 

P. Mroczkowski – pan podpowie panie wójcie, jak tych pieniędzy się szuka, bo one tutaj nie 

istnieją, a powinny być zapisane w uchwale. 

P. Wójt – na dzień dzisiejszy nie kupujemy banku. 

P. Mroczkowski – uchwałę głosujemy na cały rok, a nie na dzień dzisiejszy. 

P. Wójt – w każdym okresie możemy dokonać zmiany i uruchomić wolne środki. Jak będzie 

decyzja, że kupujemy bank, to się pieniądze znajdą. 

5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

P. Przew. RG – przystępujemy do głosowania przedstawionej uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych).  

Imienny wykaz głosowania w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Budżetowa Gminy Obryte na rok 2023 Nr XXXIX/254/2022 została podjęta. 
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Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia 

jej przebiegu. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Piotrowski – uchwała dotyczy drogi w miejscowości Obryte, tzw. Pępkowo przebiegającej 

przez działki o numerze ewidencyjnym 781 i 782. Droga uzyskała pozytywną opinię Zarządu 

Powiatu Pułtuskiego, aby tą drogę włączyć do kategorii dróg publicznych. Jest to droga 

piaszczysta, gruntowa. Potrzebna jest uchwała rady, aby ta droga stała się drogą publiczną. 

Stosowne jest podjęcie uchwały. 

Uwaga ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych).  

Uchwała Nr XXXIX/255/2022 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia 

jej przebiegu została podjęta. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Obryte. 

P. Przew. RG – do Rady Gminy wpłynęła skarga, która została przekazana do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Proszę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie ustaleń komisji. 

P. Przew. RG. udzielił głosu następującym osobom: 

P. Flba – wpłynęła skarga na działalność Pana Wójta, w której skarżąca zarzuca niemożność 

odczytania zapisów elektronicznych dotyczących planów zagospodarowania przestrzennego. 

P. Krajewska – w dniu 5 grudnia 2022 r. do Rady Gminy Obryte wpłynęła skarga na Wójta 

Gminy Obryte. Skarżąca zarzuciła tutejszemu organowi brak udostępniania danych 

przestrzennych miejscowych planów i studium, brak dostępu do usług wyszukiwania 

pobierania, przeglądania tych danych. Dokładny stan tych danych przedstawiłam na Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz na wczorajszym wspólnym posiedzeniu komisji. Dane 
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są udostępniane, każdy ma dostęp do tych danych bez konieczności kontaktu z urzędem. 

Moim zdaniem skarga jest bezzasadna. 

Następnie Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uchwałę Nr 24/2022 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Wójta Gminy Obryte, która stanowi załącznik do protokołu. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących pozostałych komisji o stanowiska komisji. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIX/256/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Obryte 

została podjęta. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Obrytem. 

P. Przew. RG – do Pana Wójta wpłynęła skarga na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Obrytem. Wójt przekazał tą skargę do mnie, a ja przekazałem ją do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Proszę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie ustaleń komisji. 

P. Falba – do Pana Wójta wpłynęła skarga na Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Obrytem. Skarżący skarży Panią Kierownik o to, że nie został wypłacony mu dodatek 

węglowy. Skarga była omawiana na komisjach, Pani kierownik udzieliła wszelkich możliwych 

wyjaśnień. 

P. Wóltańska – czekamy na rozstrzygnięcie Samorządowego Kolegium Odwoławczego 

w Ciechanowie. 

Następnie Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uchwałę Nr 25/2022 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem, która stanowi załącznik 

do protokołu. 

P. Przew. RG – proszę o stanowiska pozostałych komisji. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
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P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIX/257/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Obrytem została podjęta. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

na 2023 rok. 

P. Przew. RG - każda komisja na swoich posiedzeniach takie plany zatwierdziła. Czy są jakieś 

pytania, bądź uwagi. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie.  

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIX/258/2022 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy na 2023 rok została podjęta. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Obryte na 2023 

rok. 

P. Przew. RG – plan pracy Rady Gminy również był omawiany na komisjach. Czy są jakieś 

pytania bądź uwagi. 

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 
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P. Przew. RG – odczytał uchwałę w w/w sprawie.  

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXXIX/259/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Obryte  na 

2023 rok została podjęta. 

Ad. 17. Przyjęcie stanowiska w sprawie petycji Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i 

Piece. 

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Piotrowski – do Sejmiku Województwa Mazowieckiego wpłynęła petycja w sprawie 

naprawy Programu Ochrony Powietrza dla stref w województwie mazowiecki, w którym 

zostały przekroczone poziomy dopuszczalne i docelowe substancji w powietrzu. Tą petycję 

dostała również do wiadomości gmina Obryte. Rada przyjęła swoje stanowisko w sprawie 

programu ochrony powietrza dla stref w województwie mazowieckim. 

P. Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Smyk – Komisja Rewizyjna jest za przyjęciem stanowiska. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za przyjęciem stanowiska. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za przyjęciem stanowiska. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za przyjęciem stanowiska. 

P. Przew. RG – odczytał stanowisko w w/w sprawie.  

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem stanowiska głosowało 14 radnych (100 % obecnych).  

Stanowisko Nr 2/2022 Rady Gminy Obryte z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie petycji 

Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Kominki i Piece zostało przyjęte. 

Ad. 18. Wolne wnioski i informacje.  

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Wójt – Szanowni Państwo, Drodzy Radni i Sołtysi chciałbym podziękować wszystkim za ten 

rok. Dziękuję za zaplanowane inwestycje, które zostały wykonane, za fundusz sołecki, za miłe 

przyjęcie i pomoc w jego realizacji. Dziękuję również radzie za przegłosowanie funduszu 

sołeckiego, za jego realizację i pomoc. Chciałbym życzyć wszystkim wszystkiego dobrego 

w Nowym Roku, żeby ten rok był lepszy od tego. Życzę, aby nasza współpraca przebiegała tak, 

jak do tej pory. Życzę Wam wszystkiego dobrego. 
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P. Przew. RG – ten rok był również rokiem bardzo trudnym, tak jak poprzedni covidowy. 

Covid przycichł to zaczęła się wojna, mieliśmy uchodźców. Myślę, że dosyć dobrze 

poradziliśmy sobie z tym wszystkim. Zrobiliśmy sporo, jak na nasz budżet gminny, ponieważ 

zostało zrobionych wiele dróg. Nie byłoby to możliwe, gdyby nie współpraca z państwem 

radnymi i sołtysami, pracownikami urzędu gminy oraz kierownikami. Myślę, że ta współpraca 

nie przebiegała wcale tak źle. Były czasami różne zdania, ale w sumie wszystko dobrze nam się 

układało. Dlatego też życzę, aby w Nowym Roku nie było gorzej niż w tym. Jak państwo wiecie 

mamy na ten rok sporo zaplanowanych zadań. Myślę, że wykonamy te zadania dzięki 

współpracy wszystkich. Życzę Państwu szczęśliwego Nowego Roku. 

Ad. 19. Zakończenie obrad. 

Godz. 11:25 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXXVIII Sesji Rady 

Gminy Obryte. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/Grażyna Seroka/ 

Przewodniczący Rady Gminy 

/Krzysztof Oleksa/ 


